
Proces-verbal al 9edinjei Comisiei de Transport 9i mobilitate urbana
din cadrul CGMB din data de 29.09.2022, ora 10,15

Prezenta: Melciu Florin, Rau Gabriel, Hazarian Constantin, Nicolaie
George, Covaci Florin, §uhan Valeriu – Nicolae, Stoica loana, Calenjaru
Nasi, Pavel Marius Adrian.

Absen Ii: Ciceala Ana Maria, Milea Dan, Militaru Marian catalin
(suspendat), sandulescu Nina.

§edinja comisiei se desfa9oara prin mijloace electronice, printr-o
platforma online de videoconferin R, conform prevederilor H.C.G.M.B. nr.
94/2020.

Ordinea de zi: avizarea proiectelor de hotarare ale §edintei de
Consiliu General din data de 29.09.2022.

Participa directori sau reprezentanji din partea Direcjiilor din cadrul
P.M.B

Domnul Pre$edinte Melciu Florin

Buna ziua. va rog sa citili punctul.

Asistent comisie

Proiect de hotirare privind reorganizarea Administrajiei
Strazilor Bucure9ti 9i aprobarea organigramei, a numarului total de
posturi, a statului de funcjii 9i a Regulamentului de Organizare 9i
Funcjionare a acesteia.

Domnul Pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos.

Domnul Bardau, va rog frumos, cateva cuvinte 9i daca este 9i
dornnul Olaru, sa avem o discu jie Tmpreuna cu colegii no9tri, domnii
consilieri generali.

Muljumesc.
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Domnul Director General Barqau Marian – Administratia Strazilor

Buna ziua, stimaji consilieri.

Pentru astazi avem propunerea de modificarea organigramei,
statului de funcjii 9i a regulamentului de organizare 9i funcjionare, in urma
unei masuri a Camerei de Conturi Bucure9ti, o masura din anul 2020, care
a tot fost amanata in ultimii ani de zile. in urma delegarii serviciului catre
Compania Municipala de Parking, Administra jia Strazilor nu mai avea
acest drept de operare a parcarilor. Pana astazi aveam undeva Ia 90 9i
ceva de persoane, care ele inca figurau la Direc jia de Parcaje 9i suntem
obliga li de aceasta.. .

Domnul Consilier §uhan Valeriu Nicolae

Am o Tntrebare

Domnul Director General Barqau Marian – Administrajia Strazilor

. .. consta in redistribuirea oamenilor catre celelalte sec Iii, majoritatea
personalului fiind munictor necalificat. Noi chiar avem nevoie de muncitori
la celelalte sectii 9i de aceea am venit cu aceasta propunere catre
dumneavoastra. Nu o sa-9i piarda nicio persoana locul de munca. Este
doar o reorganizare, o redistribuire a personalului.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Am o Tntrebare. §uhan sunt. Se poate, domnule pre9edinte?

Domnul Director General Barqau Marian – Administrajia Strazilor

va rog, domnule §uhan.

Dornnul Consilier §uhan Valeriu Nicolae

Stimate domn, Am vazut Tn organigrama asta noua pe care o
propuneji dumneavoastra un serviciu sau o direc jie pentru vignete,
monitorizare 9i nu 9tiu mai ce. Intenjionaji ca dumneavoastra sa daji in
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continuare vignetele de gratuitate pentru autoturismele ...? Am
confirmarea de la cetajenii care m-au sesizat.

Domnul Director General Bargau Marian – Administra jia Strazilor

in momentul de faIa, aceste vignete se elibereaza de catre noi,
Administra jia Strazilor 9i, da, a9a este facuta 98 hotararea de Consi liu
General prin care Administrajia Strazilor emite aceste vignete, fiind
administrator al drumului.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

O.K. Deci, haide li sa ne punem Tn situa jia cetajeanului din Bucure9ti,
proprietar al unui astfel de autoturism electric sau hibrid. El se gande9te
in felul urmator, ca a9a e normal, am confirmarea de la cetajenii care m-
au sesizat 9i care au avut diverse comentarii Tn legatura cu capacitatea
noastra intelectuala, data fiind situajia actuala, dar asta e in subsidiar.
Deci, cetajeanul bucure9tean, posesor al unui astfel de autoturism se duce
sa-9i ia vigneta asta la Compania de Parking pe site. Nu gase9te nimic
acolo. De unde sa 9tie eI ca aceasta vigneta este eliberata de
Administra jia Strazilor? E o anomalie 9i oarecum o desconsiderare a
cetajeanului bucure9tean. Din punctul meu de vedere 9i nu numai al meu.
E o opinie. Daca dumneavoastra vre li sa creaji ni9te structuri ale
dumneavoastra, care sa se ocupe de chestia asta, mi se pare absolut, hai
sa nu mai calific. Mi se pare 9i incorect, mi se pare 9i neproductiv, lispit de
eficien Ia.

Domnul Consilier Nicolaie George

Ma auziji? George Nicolaie sunt. fmi cer scuze ca v-am Tntrerupt.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Eu terminasem



Domnul Consilier Nicolaie George

Aveji dreptate. Poate ar trebui sa facem o discu jie cu Compania de
Parking.

Domnul Pre9edinte Melciu Florin

Acum, pentru partea de organigrama, o votam 9i vedem exact la
9edinja urmatoare de comisie ca cei doi sa .. .

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Eu nu pot sa o votez Tn contextul asta. Trecem de doua luni de zile
ei lumea ne Tnjura. §i pe buna dreptate. Mi-am permis sa vorbesc cu
Compania de Parking, I-am sunat pe domnul director Olaru 9i l-am Tntrebat
pentru ca nu 9tiam ce sa le raspund cetajenilor, de unde-9i iau vigneta.
Domnul director a spus ca nu e nicio problema sa preia dansul. Asta
apropos de ce ne spunea ieri domnul director.

Domnul Pre$edinte Melciu Florin

Ramane ca aceasta discujie sa o discutam Tn 9edinja viitoare de
comisie, Tn care 9i domnul Bargau 9i domnul Olaru sa vina 9i sa rezolvam
aceasta situa jie. Acum punctual pe partea de organigrama, o votam 9i
vedem exact la 9edinja urmatoare de comisie.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Eu nu pot s-o votez Tn contextul asta in care se Tnfiinjeaza.

Domnul Consilier Calenjaru Nasi

Ma scuzaji, putem sa ne grabim, dar tocmai acum e momentul sa o
discutam. Daca ma uit Tn organigrama, sunt 33 de posturi, plus cele 2 de
conducere probabil, deci 34-35 de posturi. O.K. Nu sunt create. Raman.
Dar e o suprapunere de competen Ie care in final o sa fie decontata tot de
bucure9tean. O votam cum ziceji Dvs. prost 9i? Muljumesc.

4



Domnul Director General Barqau Marian – Administratia Strazilor

Domnilor consilieri, daca-mi permiteji, aceasta atribujie pentru
vignete a avut-o Administra jia Strazilor 9i pana acum 9i aceia9i oameni
care o faceau pana acum, o vor face in continuare. Nu se angajeaza noi
oameni. Este doar denumirea direcjiei respective.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Daca pana acum a mers prost, iI aplicam pe Murphy? sa mearga Tn
continuare prost?

Domnul Consilier Calenjaru Nasi

Putem sa modificam hotararea din 2016, asta care se refera la
parcaje 9i sa modificam art. 2 care da responsabilitali Administrajiei
Strazilor, sa mutam la Compania de Parking. Adica, daca nu acum cand
se modifica structura, cand o facem? Nu se modifica, dar se modifica
Adica se schimba tot, dar ramane Ia feI.

Domnul Pre9edinte Melciu Florin

Am injeles cu contractul de delegare 9i aici vreau sa ma corecteze
domnul George Nicolae, care este Tn AGA la Parking, 9tiu ca au un
contract de delegare. Schimbam acel contract de delegare 9i, la momentul
respectiv, dupa ce se schimba acel contract de delegare, trecem aceasta
direc jie de la rovignete, o trecem Ia Parking. Haideji sa depa9im
momentul. Multumesc.

Asistent comisie

Deci se voteaza, da, domnule pre9edinte?

Domnul Pre9edinte Melciu Florin

Da, va rog.



Asistent comisie

Puteji vota.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

„impotriva“. §uhan.

Domnul Consilier Calentaru Nasi

„impotriva“. Calenjaru.

Asistent comisie

Doamna Stoica, puteji spune verbal cum votaji? ca nu apare ca aji
finalizat votul. Ne auziji?

Momentan, fari votul doamnei Stoica sunt 6 voturi pentru, 0
abjineri §i 2 voturi Tmpotriva.

Acesta a fost punctul, domnule pre9edinte.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Doi Tmpotriva.

Domnul Pre9edinte Melciu Florin

Muljumesc frumos. O zi buna.

Muljumesc frumos, colegilor consilieri.

Pre9edinte, Secretar,

Rau Gabriel

rMcA
Melciu Flo
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